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Sektionsstyrelsen
Preliminär verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
Preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2024/2025

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2024/2025 verka för följande mål:

Kommunikation
Sektionsstyrelsen ämnar att fortsatt jobba med kommunikation på sektionen som samtliga medlemmar
kan ta del utav.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera sektionens kommunikationskanaler
Sektionsstyrelsen ska fortsätta att utvärdera de nuvarande kommunikationskanalerna som an-
vänds av sektionen och, om det finns ett behov av förändring, implementera dessa inför mottag-
ningen 2025.

• Sprida information på engelska
I dagsläget skickas en stor del av informationen om arrangemang endast på svenska. Sektions-
styrelsen ska arbeta med att information om samtliga arrangemang ska komma ut på svenska
och engelska. Vissa arrangemang på sektionen hålls på svenska, och i dessa fall ska det även
framgå i den engelska informationen.

• Utveckla den interna kommunikationen
Styret strävar efter att förbättra spridningen av information inom sektionen. För att säker-
ställa att relevant information når föreningar och funktionärer på ett effektivare sätt än via
styrelsemötesprotokoll, ska styret utvärdera och eventuellt omstrukturera nuvarande kommuni-
kationsmetoder. Detta kan inkludera förändringar i strukturen för stormöten för att säkerställa
att alla sektionsaktiva får tillgång till relevant innehåll för sin verksamhet.

Sektionsaktiva
De flesta av sektionens medlemmar tar del av sektionen som eller genom sektionaktiva. Styrelsen anser
därför att det är viktigt att jobba med att invalen blir så rättvisa som möjligt samt att det regelbundna
arbetet för de sektionsaktiva underlättas.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utvärdera invalsprocessen för föreningar
Söktrycket till de föreningar som för närvarande inte har valberedning har ökat. Detta resul-
terar i att antalet sökande överstiger antalet tillgängliga poster, där invalen endast baseras på
presentationer på sektionsmöten. Detta kan dels avskräcka intresserade från att söka poster och
dels leda till att valet baseras på otillräcklig information om varje sökande. Styrelsen ska därför
arbeta med att utvärdera ett system för dessa val som säkerställer en rättvis process utan att
överbelasta valberedningen.

• Underlätta den vardagliga verksamheten
Sektionsstyrelsen anser att en del av det arbete som görs på sektionen kan underlättas. Styrelsen
ämnar därför att utvärdera dagens stöd för sektionsaktiva i deras verksamhet. Detta inkluderar
att ge riktlinjer för utarbetande av verksamhetsplaner och överlämningar, för att säkerställa bra
förutsättningar för nya sektionsaktiva samt kontinuitet i verksamheten. Sektionsstyrelsen vill
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Sektionsstyrelsen
Preliminär verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

även fortsätta kolla över och bygga på de utbildningar som hålls för sektionens aktiva. Slutligen
vill styrelsen också se över vilka övriga arbetsuppgifter som görs regelbundet av de aktiva samt
hur dessa kan underlättas.

Utbyggnad av sektionslokal
Focus kommer med stor sannolikhet expanderas under det kommande verksamhetsåret.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Slutföra expansionen av Focus
I dagsläget ser det ut som att Focus kommer kunna expanderas med Hilbert under verksam-
hetsåret 2024/2025. Styrelsen kommer därmed att fortsätta arbeta med att slutföra expansionen
av Focus. Dessutom planerar styrelsen att fortsätta utveckla samarbetet med sektionen Globala
system, vilket bland annat innefattar att de vid behov kan få tillgång till köket på Focus.

Arrangemang och nöjesliv
Arrangemangen är en betydande del av sektionens verksamhet. Styrelsen anser att det är viktigt att
alla medlemmar på sektionen upplever ett varierat och engagerande nöjesliv med olika arrangemang
att delta i.

Sektionsstyrelsen åtar sig därför att:

• Utöka arrangemangsdiversiteten
Sektionsstyrelsen 2023/2024 har arbetat med att utvärdera vilka typer av arrangemang som
sektionen vill se mer av, genom bland annat en medlemsenkät. Styrelsen ämnar nu att se över
nöjeslivet så flertalet av de arrangemang som efterfrågas kan arrangeras. Dessutom har styrel-
sen noterat ett ökat intresse för enstaka arrangemang hållna av ett fåtal sektionsmedlemmar.
Styrelsen vill jobba med att ge denna möjlighet till fler, genom att sprida information om hur
man går till väga för att som sektionsmedlem hålla i ett arrangemangsom man är intresserad av.

• Främja inkludering av internationella studenter och masterstudenter
Internationella studenter samt masterstudenter från andra kandidatprogram har svårt att komma
in i studentlivet på sektionen. Många av arrangemangen hålls idag av och för de som går eller
gått en kandidat på sektionen. Styrelsen ska därför jobba med att inkludera dessa studenter i
sektionens verksamhet.
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Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 24/25

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Prel Budget
Fysikteknologsektionen 24/25

INTÄKTER 24/25 23/24
Program 401 000 401 000
Sektionsavgift 82 000 81 800
FARM 600 000 601 910
F6 394 000 394 000
DP 400 000 396 600
FnollK 58 000 58 330
Focumateriet 20 000 36 450
Sektionsbil 30 000 22 000
Uthyrning Focus 20 000 13 000
Sektionsaccessoarer 6 000 15 000
Sektionens vecka 0 4 000
SaFT - PA Bidrag 20 000 12 000
SaFT - Deltagaravgift 0 8 000
LOK-stöd 5 000 5 000
V̊arbal 20 000 20 000
Övriga intäkter 6 000 10 000

TOTALT: 2 062 000 2 079 090

RESULTAT 16 866 kr 3 293,50 kr

UTGIFTER 24/25 23/24
FARM 230 000 231 820,5
F6 394 000 394 300
DP 400 000 396 000
FnollK 315 000 314 383
Focumateriet 25 000 35 220
SNF 72 700 72 700
FIF 45 950 38 460
Foton 9 700 12 540
Fabiola 19 000 19 000
Gameboy 16 000 12 750
JämF 16 700 15 200
BalNgt 46 700 40000*
Valberedning 9 050 6 160
Tidning 3 599 3 599
Finform 11 100 11 850
IT 12 475 8 475
Utbildning 3 220 3 570
Sektionsmöten 15 440 15 940
Möteskostnader 4 800 4 800
Sektionens vecka 26 500 29 500
Sammanh̊allning sektionsaktiva 17 900 20 400
Sektionsbil 73 400 84 200
Hofflor 8 000 8 000
Ärtsoppa 12 000 12 000
Julbord 27 000 27 000
Upprustning 115 000 131 500
Finansiella avgifter 15 700 13 229
Sektionsaccessoarer 0 5 000
Sektionspott 43 800 43 200
SaFT 20 000 24 000
Styret 35 400 41 000

TOTALT: 2 045 134 2 075 796,50

* V̊arbal kostnader 23/24
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Förtydligande av budgetposter

STYRET 24/25 23/24
Serveringstillst̊andskostnader 2 000 0
Kontorsmaterial 1 500 1 500
Upprustning styretrummet 1 500 2 500
Subventionering vegetarisk mat 3 500 8 000
Tryckmaterial 6 000 6 000
Utvärderingsfika 500 1 000
PA Fika 500 500
Teambuilding styret 2 500 3 600
Teambuilding kärnstyret 1 800 1 800
Kärnstyret - aspning 3 500 4 000
Kärnstyret - överlämning 600 600
Representationskläder 3 000 3 000
Arbetsmat 7 500 7 500
Övrigt 1 000 1 000

TOTALT: 35 400 41 000

SNF 24/25 23/24
Cocktailparty 44 000 44 000
Utvärderingsluncher F/TM 3 500 3 500
VBL 3 000 3 000
SNFika 3 000 3 000
Kursutvärderingsfrämjande medel 3 500 3 500
Teambuilding 2 700 2 700
Aspning 4 000 4 000
Representationskläder 4 500 4 500
Övriga utgifter 4 500 4 500

TOTALT: 72 700 72 700

FINFORM 24/25 23/24
Tidning LP0, Mottagningsnummer 1 500 1 500
Tidning LP1 2 000 2 000
Tidning LP2 2 000 2 000
Tidning LP3 2 000 2 000
Tidning LP4 2 000 2 000
Reportage 1 000 1 000
Byte av ansvarig utgivare 600 600
Aspning 0 750

TOTALT: 11 100 11 850

FIF 24/25 23/24
Bokningar av pass 22 000 19 100
Materialinköp 3 000 2 800
Motionshallen 1 250 1 250
H̊alla i CM 3 000 3 000
Deltagande CM 2 100 2 100
Subvention Göteborgsvarv 1 800 1 800
Teambuilding 2 700 810
Aspning 1 500 800
Överlämning 900 900
Arbetskläder 5 400 5 400
Representationskläder 1 800 0
Övriga utgifter 500 500

TOTALT: 45 950 38 460

FOTON 24/25 23/24
Ny kamerautrustning 0 6 500
Material 1 000 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 500 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 690
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 9 700 12 540

FABIOLA 24/25 23/24
Fabiolahäng 4 000 4 000
Bastu 3 000 3 000
Övriga Arrangemang 4 000 4 000
Teambuilding 3 000 500
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 1 000 500
Representationskläder 3 000 6 000

TOTALT: 19 000 19 000
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GAMEBOY 24/25 23/24
Brädspelskvällar 4 800 4 800
Material mm. 3 000 3 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 750
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 000 12 750

JämF 24/25 23/24
Arrangemang 8 000 9 000
Mensskydd 500 1 000
Teambuilding 1 800 300
Aspning 1 000 1 000
Överlämning 600 300
Arbetskläder 3 600 3 600
Representationskläder 1 200 0

TOTALT: 16 700 15 200

BalNgt 24/25
V̊arbal 40 000
Pufftack V̊arbal 1 500
Teambuilding 1 800
Aspning 1 000
Överlämning 600
Representationskläder 1 800

TOTALT: 46 700



Sektionsstyrelsen
Budget för verksamhets̊aret 24/25

Fysikteknologsektionen vid Chalmers Studentk̊ar

Förklaring av budget

Denna text förklarar styrelsens tankar bakom budgeten och skillnader mot förra året.

Skillnader mot förra året

F6 och DP

Mest skillnad p̊a grund av inflation som p̊averkar matkostnader och liknande.

Focumateriet

Minskade inkomster och utgifter efter granskning av de senaste resultaten.

FIF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Foton

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Fabiola

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

Gameboy

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

JämF

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

BalNgt

BalNgt är nu sektionsförening varav de f̊ar en egen post i sektionsbudget

Valberedningen

Nya ändringar i ekonomisk policy innebär ändrad budget i diverse poster.

IT

Adobe licens för hel år, som kan användas av sektionsorgan, är nytt.
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Sektionens vecka

Minskad budget för sektionensmiddag efter revidering av senaste årens arrangemang.

Sektionsbil

Diverse kostnader har förändrats som ökade bränslekostnader, minskad kostnad för försäkring samt mindre ändringar i
diverse poster.

Upprustning

Upprustningen av Focus höjdes under året och kommer fortfarande ligga p̊a en högre niv̊a d̊a inköp planeras att göras
till den nya delen av Focus. LOB tejp budget är ny, har tidigare legat enskilt.

Finansiella avgifter

Försäkring genom Chalmers studentk̊ar är nytt, tidigare inte funnits en post för denna kostnad.

Sektionspotten

Minskad budget för blandat men ökad budget för funktionärer d̊a kostnader under året har varit högre än förväntat.

SaFT

Kostnader för resa under höst och v̊ar tillagda återigen.

Styret

Kostnader för ansökningar av serveringstillst̊and är tillagt, diverse kostnader ändrat utifr̊an föreg̊aende års resultat.

Sammanfattningsvis

Flertalet mindre ändringar har skett, inga stora utan mest korrigeringar av det som setts fr̊an föreg̊aende år. Har man
fr̊agor ställs dessa p̊a sektionsmötet.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

Fysikteknologsektionen

Proposition om JämF som sektionsförening

Bakgrund

P̊a sektionsmötet 2023-05-11 fattades ett beslut om att JämF skulle f̊a status som sektionsförening istället
för deras tidigare status som funktionärsposten. JämF har sedan dess diskuterat vilka åligganden som
föreningen önskar ha. Med detta i åtanke, samt det tidigare beslutet som togs vid sektionsmötet, tycker
styrelsen att det är klokt att uppdatera reglementet för att återspegla denna förändring och de önskade
åliggandena. Sektionsstyrelsen har även haft en diskussion med JämF kring huruvida SAMO behöver
vara en del av JämF och kommit fram till att det inte är nödvändigt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att under §3.3.6 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger sektionsstyrelsens skyddsombud:

att vara sektionens studerandearbetsmiljöombud samt vara sektionens jämlikhetsansvarige.

att lyda under tystnadsplikt i sitt uppdrag.

att tillvarata sektionsmedlemmarnas intressen i skyddsfr̊agor, jämlikhets- och jämställdhetsfr̊agor
och samarbeta med Chalmers studentk̊ars kontaktperson samt högskolans skyddsombud.

att deltaga p̊a studienämndens möten d̊a arbetsmiljöfr̊agor behandlas.

att vara sektionsstyrelsens representant i JämF.

att under §6.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens sektionsföreningar är:

• Fabiola

• FIF

• Foton

• Game Boy

• Baln̊agonting

• JämF

att i reglementet lägga till §6.8 JämF

att lägga till §6.8.1 i reglementet:

JämF är sektionens jämlikhetsförening.

att lägga till §6.8.2 i reglementet:

JämF best̊ar av 6 frist̊aende ledamöter. JämF har inga förtroendeposter.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

att lägga till §6.8.3 i reglementet:

Det åligger JämF:

att menssäkra Focus.

att arrangera utbildningar och workshops som medvetandegör jämlikhetsfr̊agor, b̊ade för sektions-
medlemmar och sektionsaktiva.

att tillse att sektionens verksamhet riktar sig till samtliga sektionsmedlemmar, inklusive interna-
tionella studenter.

att främja och utveckla sektionens jämlikhetsarbete.



Sektionsstyrelsen
Proposition

JämF som sektionsförening
21 april 2024

att under §7.1.1 i reglementet göra följande ändring:

Sektionens funktionärer är:

• Finform

• S̊angförmännen

• Revisorer

• Dragos

• Fanfareriet

• Bilnissar

• Blodgruppen

• Kräldjursv̊ardare

• Dumvästinnehavare

• Bakisclubben

• Spidera

• Sektionsnörd

• Piff och Puff

• JämF

• Mastermottagningsansvarig

att i reglementet ta bort §7.15 JämF



Motion om Incidenter Axel Flordal

Motion om
Incidenter

Axel Flordal

Bakgrund

Styret har av n̊agon anledning bestämt att de kan ignorera incidenter de inte vill ta upp av n̊agon
anledning, t.ex. hade krävt faktiskt arbete, hade visat att de var inkompetenta, osv. Detta är absolut
inte till̊atet enligt incidenthanteringspolicyn som är satt av styret själva, och och att detta inte kan vara
till̊atet bör vara uppenbart för varenda rimliga människa.

Enligt incidenthanteringspolicyn s̊a m̊aste

• ”Styret ska behandla varje incident de blir ombedda att lyfta.” enligt 4.1.1.

• ”Incidenter ska behandlas utan onödig fördröjning.” enligt 4.1.2.

• ”Incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela Styret. Förarbete i form av
informationsinhämtning kan ske av enskild styretmedlem.” enligt 4.1.3.

Sl̊ar man ihop 4.1.1 och 4.1.3 f̊ar man en tydlig bild av att alla incidenter ska behandlas och behandlas
och beslutas om av inför hela styret. Detta har kärnstyret bestämt inte gäller och anser att de själva kan
avfärda alvarliga incidenter utan att sektionens regler följs eller att n̊agon ska behöva straffas.

Med detta vill jag förtydliga med ett sektionsmötesbeslut att detta inte är okej och att sektionssty-
relsen genast slutar med detta betende och istället tar sin roll p̊a allvar.

Yrkande

att Styret ska behandla varje incident de blir ombedda att lyfta.

att Incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela Styret.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om Incidenter

2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Incidenter

Bakgrund

Sektionsstyrelsen vill p̊apeka att ett sektionsmöte inte är rätt forum att diskutera n̊agon incident.
Styrelsen anser att samtliga inrapporteringar av incidenter har hanterats. Hanteringarna har utg̊att
fr̊an b̊ade sektionens incidenthanteringspolicy och Chalmers studentk̊ars riktlinjer för hantering av in-
cidenter p̊a sektionsniv̊a. Om man är missnöjd med v̊ar hantering kan man överklaga detta till vice
k̊arordförande i Chalmers studentk̊ars k̊arstyrelse. Vidare har man alltid möjlighet att direkt lyfta inci-
denter till högskolan och studentk̊aren genom Trygg p̊a Chalmers.

Motionens formulering leder till att ett bifall skulle resultera i att sluten incidenthantering inte längre
kan tilltas. Vid en sluten incidenthantering kan bland annat punkt 4.1.3 i incidenthanteringspolicyn in-
skränkas, för att värna om välm̊aendet hos samtliga inblandade parter vid särskilt känsliga ärenden.
Om sektionsmötet beslutar om att incidenter ska tas upp, behandlas och beslutas om av och inför hela
styret, innebär det att en viktig del av sluten incidenthantering försvinner. Detta eftersom ett sek-
tionsmötesbeslut g̊ar över dagens incidenthanteringspolicy. Styrelsen anser att sluten incidenthantering
är viktigt för att kunna skapa trygghet bland v̊ara medlemmar, och därmed bör bevaras.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.



Motion om policies Axel Flordal

Motion om
policies

Axel Flordal

Bakgrund

Jag tycker det är fullständigt orimligt att styret beslutar om policies och ändringar i dem utan att
publicera dem. Just nu ligger de bara gömda i styretmötesprotokollen och gör att om man vill kolla p̊a
en policy p̊a Ftek finns det en stor risk att man f̊ar felaktig information.

Yrkande

att Styret är ålagda att uppdatera besluts- och policydokument p̊a ftek.se.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om policies

2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om policies

Bakgrund

Sektionen har flertalet olika styrdokument, som uppdateras relativt ofta p̊a s̊aväl styrelse- som sek-
tionsmöten. I och med detta kan det uppst̊att misstag där ett dokument inte uppdaterats p̊a Ftek. Vi
som styrelse ber om ursäkt om detta inträffat. Om man upptäcker att ett dokument p̊a Ftek inte är
uppdaterat i enlighet med sektionens beslut f̊ar man gärna höra av sig till oss, s̊a vi kan undersöka och
rätta till det!

Motionen täcks redan i reglementet, §3.3.5, som är ett av sekreterarens åligganden. Sektionsstyrelsen
anser därför att motionen inte förändrar förväntningarna om uppdatering av styrdokumenten p̊a Ftek.



Motion om mat p̊a sektionens arr Axel Flordal

Motion om

mat p̊a sektionens arr

Axel Flordal

Bakgrund

För varenda rimliga människa är det uppenbart att sektionens arr bör följa sektionens regler. Detta
tycker dock inte sektionsstyrelsen. Att maten som serveras p̊a arr som görs av sektionsorgan i syfte att
göra sektionsarbete p̊a n̊agot sätt inte räknas som att sektionen arrar är sjukt och det är helt galet att
n̊agon kan tycka det och inte minst styret. Att styret försöker skapa s̊a m̊anga kryph̊al som möjligt i v̊ar
miljö- och h̊allbarhetspolicy är förfärligt och visar att de aktivt jobbar emot sektionens vilja och försöker
öka den klimatp̊averkan sektionen har.

Yrkande

att mat som serveras p̊a arrangemang av ett sektionsorgan i sitt arbete som sektionsorgan ska följa alla
regler som sektionen har gällande miljö och h̊allbarhet.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Mat p̊a sektionens arr

2024-04-18

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Mat p̊a sektionens arr

Bakgrund

Styrelsen tycker självklart att arrangemangen p̊a sektionen ska följa sektionens styrdokument och bestämmelser.
Det som beskrivs i motionens bakgrunden har aldrig varit, och är inte, sektionsstyrelsens uttryckta åsikt.
Vidare anser styrelsen att yrkandet redan täcks av sektionens miljö- och h̊allbarhetspolicy.



Motion om finform-kassören Axel Flordal

Motion om
finform-kassören

Axel Flordal

Bakgrund

Finform-kassören är i min erfarenhet inte n̊agon som har n̊agot specifikt att göra. Fakturorna beta-
las av sektionskassören och restena av kvitton hanteras utan n̊agot större problem av godtycklig med-
lem/ordförande. Därför tycker jag inte att finform-kassören behöver ha en specifik post som gör att det
tar längre tid för inval p̊a v̊ara sektionsmöten. I och med detta tycker jag ocks̊a att det är lämpligt att
öka antalet redaktörer med 1.

Yrkande

att under §7.2.2 i reglementet ändra till

• Chefredaktör tillika ansvarig utgivare

• Kassör

• 9 redaktörer

att stryka §7.2.6 i reglementet
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Motion om Finform-kassören

2024-04-09

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Motion om Finform-kassören

Bakgrund

Sektionssytrelsen h̊aller med om att kassören i finform inte fyller n̊agon funktion som inte skulle kunna
göras av en ledamot.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att bifalla motionen i sin helhet.



Motion om offentliga rösträkningsresultat Nicklas Brodin

Motion om
offentliga rösträkningsresultat

Nicklas Brodin

Bakgrund

Vid nuvarande rösträkning sammanställer tv̊a rösträknare antalet röster för att avgöra om beslutet
bifalls eller avsl̊as. Rösträknarna m̊aste ha samma antal röster som de berättar för talman som agerar
p̊a resultatet. Denna siffra annonseras inte offentligt och finns inte i n̊agot offentligt dokument. Detta är
n̊agot som denna motion ämnar att ändra för alla rösträkningar, med undantag för personinval (ett
jätteviktigt och uppenbart undantag).

En fördel med denna ändring är att man skulle kunna se hur sektionsmötet har röstat p̊a tidigare
motioner, vilket skulle ge värdefull statistik hur sektionens opinion ligger. För motionner som har liknande
drag som tidigare kan man se om det behövs mer optionsbildning för att f̊a en motion godkänd, eller
om alternativa lösningar behövs. Det skulle dessutom öka transparens p̊a sektionen, genom att tydligt
annonsera resultaten för hela mötet, s̊a att det inte blir n̊agon tvivel om resultaten.

Denna motion p̊averkar inte beslut som fattas genom acklamation eller försöksvotering, som utg̊ar
fr̊an talmans bedömning. Detta p̊averkar bara beslut som involverar rösträknare, där konkreta siffror tas
fram.

Yrkande

att antal röster, för och emot, vid rösträkning annonseras vid beslut med undantag för personinval.

att antal röster, för och emot, vid rösträkning dokumenteras i mötesprotokoll med undantag för perso-
ninval.
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Sektionsstyrelsen
Motionssvar - Offentliga rösträkningsresultat

2024-05-02

Fysikteknologsektionen

Motionssvar - Offentliga rösträkningsresultat

Bakgrund

Styrelsen först̊ar bakgrunden till motionen och h̊aller med om att bifall hade medfört en större transpa-
rens för sektionsmöten. Styrelsen anser dock inte att fördelarna med att offentliggöra samtliga resultat
uppväger nackdelarna. Styrelsen ser främst tv̊a nackdelar med att offentliggöra samtliga resultat. Det
första är att det finns andra omröstningar än personval som är av känslig karaktär och där inte mer
än avslag eller bifall bör ges ut offentligt. Det andra är att vid fr̊agor där resultatet är mindre känsligt
kan det fortfarande vara viktigt med anonymitet. D̊a det är ett begränsat antal medlemmar som g̊ar p̊a
sektionsmöten och röstar s̊a skulle det kunna uppst̊a tillfällen d̊a man kan utesluta vem eller vilka som
röstat p̊a vad om antal röster för eller emot publiceras. Dessa argument spelar endast in vid fall av sluten
votering och inte rösträkning vid handuppräckning. Där anser styrelsen istället att man kan skapa sig
en bild av resultatet genom att kolla runt i rummet och räkningen behöver inte offentliggöras av den
anledningen. Det är inte alla omröstningar som är känsliga men att behöva yrka p̊a att inte publicera
resultatet för varje omröstning som är det blir extra arbete. Vidare kan det vara jobbigt att yrka p̊a om
man exempelvis är rädd att man har en åsikt som är i kraftig minoritet p̊a sektionen.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att avsl̊a motionen i sin helhet.
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